



الأنوار للإستثمارات ش.م.ع Al Anwar Investments SAOG

Appointment of the Chief Executive Officer

تعيين الرئيس التنفيذي

We are pleased to inform our shareholders that, the Board of Directors has appointed Mr. Khalid Abdullah Al Eisri as the Chief Executive Officer of Al Anwar Investments SAOG.

يسعدنا إبلاغ مساهمينا الكرام بأن مجلس الإدارة قد عين الفاضل/ خالد بن عبدالله العيسري في منصب الرئيس التنفيذي لشركة الأنوار للإستثمارات ش.م.ع.

Mr. Khalid is a Chartered Financial Analyst (CFA) and has a Bachelor Degree in Finance from the Sultan Qaboos University.

الفاضل/ خالد ، محلل مالي معتمد (CFA) ، وحاصل على درجة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس.

He has over 15 years of working experience in corporate advisory and in investment management. Prior to joining Al Anwar Investments, he was an Acting Senior Manager at Oman Investment Authority.

لديه أكثر من 15 عامًا من الخبرة في إدارة الإستثمارات و إستشارة الشركات. قبل إنضمامه إلى الأنوار للإستثمارات ، شغل منصب مدير أول بالإنابة في جهاز الإستثمار العماني.

Mr. Khalid is also an experienced board member and has been a board member in entities such as RAK Ceramics, Al-Hosn Investment, Oman Growth Fund, Oman Emirates Investment Holding, Ubhar Capital, United Finance Company and Gulf Mushroom Products Company .

كما أن الفاضل/ خالد قد شغل منصب عضو مجلس إدارة في العديد من الشركات مثل سيراميك رأس الخيمة ، وشركة الحصن للإستثمار، وصندوق النمو العماني ، وشركة عمان والإمارات للإستثمار القابضة ، وأوبار كابيتال ، والشركة المتحدة للتمويل والخليجية لإنتاج الفطر.

He is expected to join the company on 17 of October 2021.

ومن المتوقع أن ينضم إلى الشركة تاريخ 17 أكتوبر 2021.

مع خالص التحيات

With best regards

Masoud Humaid Al Harthy
Chairman
14 September 2021

مسعود بن حميد الحارثي
رئيس مجلس الإدارة
14 سبتمبر 2021

